
RAZISKAVE IN INOVACIJE
Po novem zakonu o raziskovalni dejavnosti in raziskovalnih skup-

nostih, ki je bil sprejet konec lanskega leta, naj bi bolj zaživele tudi ob-
činske raziskovalne skupnosti. Poslej bodo lahko same ugotavljale in
usmerjale raziskovalno dejavnost v občini, obenem pa tudi skrbele za
uveljavijanje teoretičnih dosežkov v praksi. Seveda pa se bodo morale
še vedno kar najtesneje povezovati s posebnimi raziskovalnimi skup-
nostmi in z republiško raziskovalno skupnostjo.

Kaj pravzaprav pričakujemo
od novega zakona

vobčini?

Predsednik skupščine občin-
ske raziskovalne skupnosti dr.
Peter Bukovec in predsednik
izvršnega odbora Stane Jalovec
sta govedaja tole:

»Zelimo, da bi v prihodnje na
seje skupščine prihajalo vsaj 90
odstotkov delegatov. Zdaj, ko
bomo v naši raziskovalni skup-
nosti odločali o marsikateri po-
membni zadevi in bo tudi naše
mnenje prispevalo k skupni od-
ločitvi, bo to verjetno ureshičlji-

vo. Prej se nam je večkrat zgodi-
lo, da smo razpravljali o stvareh,
ki jih je republiška raziskovalna
skupnost že sklenila. Zato deie-
gate te teme niso več toliko za-
nimale in je bila udeležba na
sejah manjša.

Vendar pa se naša razisko-
valna skupnost tudi do sedaj
lahko pohvali s sklepčnimi seja-
mi, medtem ko tega vse občinske
raziskovalne skupnosti v Ljub-
Ijani ne bi mogle reči. Prvi v
Ljubljani smo tudi sprejeli pred-
log samoupravnega sporazuma o
ustanovitvi mestne raziskovalne

skupnosti. Drugitn to ni uspelo
prav zaradi nesklepčnih sej.

Raziskovalna skupnost občine
Ljubljana Moste-Polje je bila
ustanovljena pred dvema leto-
ma. Skupščina raziskovalne
skupnosti ima le zbor uporabni-
kov, saj v občini ni delovnih or-
ganizacij, ki bi se ukvarjale samo
z raziskovalno dejavnostjo in bi
njihovi delegati sestavljali zbor
izvajalcev. Za nadaljnje uspešno
delo raziskovalne skupnosti pa bi
bilo potrebno zaposliti strokov-
nega delavca, ki bi skrbel tudi za
povezavo z drugimi raziskoval-
nimi skupnostmi in SIS.

Samoupravnega sporazuma o
sodelovanju z občinsko razisko-
valno skupnostjo doslej še niso
podpisale Izolirka, Saturnus in
tiskarna Jožeta Moškriča, med-
tem ko Indos in Slovenija ceste
— tozd Mehanizacija za razi-
skovalno skupnost sploh nista

vedeli. (Podatek je vzet iz ankete
o raziskovalni inovacijski dejav-
nosti v proizvodnih delovnih orV
ganizacijah naše občine. Anketo
je lani izvedel izvršni odbor ob-
činske raziskovalne skupnosti.)«

V letošnjem letu pa namera-
vajo predstavniki občinske razi-
skovalne skupnosti v nekaterih
delovnih organizacijah naše ob-
čine organizirati pogovore o razi-
skovalni in inovaci jski dejavnosti
ter o sodelovanju na tem področ-
ju. Še letos bodo tudi opravili
drugi del ankete o tej dejavnosti
v naši občini. Tokrat bodo vpra-
šalnik izpolnjevale neproizvodne
delovne organizacije. Z razisko-
valno in inovacijsko dejavnostjo
pa bi želeli seznaniti kar največ
delovnih ljudi in občanov, še zla-
sti mlade. Zato bodo že letos
skušali organizirati^o teh temah
predavanja v delovnih organiza-
cijah in šolah.


